
El Centre de Patrimoni mundial de la UNESCO demana que el Govern central valori l’impacte de les prospeccions sobre els béns patrimoni de la humanitat

El President del Consell Insular, Vicent Serra; l’alcaldessa d’Eivissa, Pilar Marí, i el president
del Consell de Formentera, Jaume Ferrer, s’han reunit aquesta tarda amb la directora adjunta
del Centre de Patrimoni Mundial de la UNESCO, Mechtild Rössler; l’encarregada. Per part del
Consell d’Eivissa hi han assistit també les conselleres de Medi Ambient, Pepa Costa, i de
Cultura i Patrimoni, Pepita Costa, així com el representant del Consell a l’aliança Mar Blava,
Jaume Estarellas. Per part de l’ajuntament hi ha assistit el regidor de Medi Ambient, Joan
Mayans, mentre que per part del Consell de Formentera hi ha acudit Sònia Cardona,
vicepresidenta segona i consellera de Cultura i Patrimoni.

  

En la reunió, la delegació de la UNESCO ha confirmat que, arran de la carta que va enviar el
Consell d’Eivissa al director del Centre de Patrimoni Mundial de la UNESCO, Kishore Rao, el
passat mes de gener va sol·licitar al Govern d’Espanya que valorés l’impacte de les
prospeccions damunt els béns declarats Patrimoni de la Humanitat. Els representants de la
UNESCO han confirmat que encara no han rebut resposta i que, tant si la informació que reben
és insuficient com si finalment no es contesta la seua petició, i en cas que l’informe d’impacte
ambiental sigui positiu, poden realitzar una “advertència” al Govern central per aturar les
prospeccions mentre el Comitè de Patrimoni estudia aquest tema.

  

El president del Consell Insular, Vicent Serra, ha valorat que aquesta reunió ha demostrat “que
la UNESCO està vigilant de forma permanent que els béns Patrimoni de la Humanitat estiguin
sempre sota la protecció de les administracions” i confia en què aquesta petició d’informació,
junt amb el compromís del Comissari Europeu de vigilar el procediment d’impacte ambiental i el
compromís del Ministeri de Medi Ambient d’avaluar de forma rigorosa l’impacte ambiental i les
al·legacions presentades per les administracions de Balears “siguin suficient per paralitzar
aquestes prospeccions petrolieres”.

  

Per la seva banda, el president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer valora molt
positivament el fet de poder transmetre de primera ma a la directora adjunta de la UNESCO la
preocupació del poble de Formentera envers les afeccions que poden suposar aquestes
prospeccions. Tal com ha manifestat Ferrer, "creiem que aquesta reunió era molt necessària, ja
que la sol·licitud d'informació per part de la UNESCO ajudarà a conscienciar a l'Estat Espanyol
que qualsevol decisió en relació a l'informe d'avaluació d'impacte ambiental, haurà de tenir cura
sobre els potencials perjudicis que les prospeccions petrolieres poden provocar sobre els béns
declarats Patrimoni de la Humanitat".
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